



**SYNC POWER CORP.**

**擎力科技股份有限公司**

## CA Prop65

### **Declaration of California Proposition 65**

**In 1986, California voters approved the “ SafeDrinking Water and Toxic Enforcement Act” known as Proposition 65. The purpose of Proposition 65 warning is to ensure that people are informed about exposure to such chemicals by the State of California to cause cancer, birth defects and/or other reproductive harm.**

**SYNC POWER products contain one or more of the chemicals listed under Proposition 65 (toxic types include carcinogenicand reproductive harm),the containing does not mean that our products will necessarily cause cancer or reproductive harm.**

**SYNC POWER has chosen to provide of Proposition 65 declaration as products contain one or more of the chemicals listed under Proposition 65 without attempting to evaluate the level of exposure, as not all of the listed chemicals provide exposure limit requirements.**

**We believe our products are not harmful when used as normal used.We provide the declaration in order to comply with this California right-to-know law.**

**With SYNC POWER's products, the exposure may be negligible or well within the “no significant risk” range. However, due to caution , SYNC POWER has elected to provide the Proposition 65 declaration on our website .**

**Visit <http://www.oehha.ca.gov/prop65/background/p65plain.html> to get more information about Proposition 65**

**In 2023, the California Environmental Health Hazard Assessment Office (OEHHA) will for the first time conduct relevant consultation on the announced three new chemical substances and will be included in the list of carcinogen proposed in the US California Proposal 65 "Safe Application of Water and Toxic Substances Implementation Act"**

## 加州65法案聲明

1986年，加州投票通過了一項名為《65 法案》的法律，其正式名稱為《1986 年安全飲用水和有毒物質強制法案》，其中要求該州公佈已知會造成癌症、先天性缺陷及其它生殖傷害的化學物質清單。

SYNC POWER產品含有第65法案中列出的一種或多種化學品（毒性類型包括致癌和生殖危害），但含有並不意味著我們的產品必然會導致癌症或生殖危害。

SYNC POWER選擇提供65法案聲明，是考量到產品中可能含有一種或多種於《65 法案》中所列出之化學品。由於該法案中並未對所有化學品皆提供暴露上限值，我們並未嘗試評估暴露水準。

我們相信我們的產品如正常使用即無害。我們提供聲明是為了遵守加利福尼亞州的知情權法律。

SYNC POWER產品之暴露值可能微不足道，或在「無重大風險」範圍內，然而出於謹慎，SYNC POWER仍選擇在網站上提供65法案聲明。

您可以造訪 <http://www.oehha.ca.gov/prop65/background/p65plain.html> 來瞭解更多有關《加州 65 法案》之訊息。

2023 年加州环境健康危害评估办公室（OEHHA）首次对公布新增 3 项化学物质展开相关咨询 并将列入 US California Proposition 65 《安全应用水和有毒物质执行法》提案致癌物清单中

